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Gouverneur onderzoekt verbreding
Schipdonkkanaal
nieuws

Vlaams minister Hilde Crevits (CD&V) heeft Oost-Vlaams gouverneur André Denys
belast met de opdracht een zo breed mogelijk onderzoek te voeren naar de haalbaarheid
van de verbreding van het Schipdonkkanaal. Dit onderzoek moet eind dit jaar afgerond
zijn. Intussen wil Open VLD Maldegem een referendum omtrent het dossier organiseren.
Mits een goede, objectieve informatiecampagne vanuit het gemeentebestuur is een
volksraadpleging een haalbare kaart�. zegt gemeenteraadslid Peter Van Hecke (Open
VLD).
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Vlaams minister Hilde Crevits (CD&V) heeft Oost-Vlaams gouverneur André Denys belast met de
opdracht een zo breed mogelijk onderzoek te voeren naar de haalbaarheid van de verbreding van het
Schipdonkkanaal. Dit onderzoek moet eind dit jaar afgerond zijn. Intussen wil Open VLD
Maldegem een referendum omtrent het dossier organiseren.
Gouverneur Denys noemt de opdracht die hij van Vlaamse regering heeft gekregen de moeilijkste
die hij tot dusver heeft moeten uitvoeren. �Maar mijn opdracht heeft niet de bedoeling om iemand te
overtuigen of om het project te verkopen. Mijn houding zal neutraal zijn, maar ik wil het onderzoek
wel zo breed mogelijk voeren: dus met de betrokken gemeenten langs het kanaal, maar ook met het
middenveld zoals de landbouw- en milieuorganisaties en de actiegroepen zoals 't Groot Gedelf, net
als met een vertegenwoordiging van de betrokken partijen uit West-Vlaanderen�.
Eind dit jaar wil Denys dan klaar zijn met zijn rapport. Dat moet een opsomming maken van alle
sterktes en zwaktes van de verbreding, zodat de Vlaamse regering dan een beslissing kan nemen op
basis van een zo breed mogelijk gevoerd onderzoek. Provincieraadslid Catherine Van Belle-
Vanderstricht (Open VLD) uit Zomergem neemt intussen een gelijkaardige afwachtende houding
aan, maar roept haar streekgenoten op om nu al na te denken over compensaties indien het verbrede
kanaal er toch zou komen.
Intussen vraagt Open VLD van Maldegem een volksraadpleging over de verbreding van het
Schipdonkkanaal. Dit voorstel wordt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraad van komende
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woensdag. �Mits een goede, objectieve informatiecampagne vanuit het gemeentebestuur is een
volksraadpleging een haalbare kaart�. zegt gemeenteraadslid Peter Van Hecke (Open VLD).
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